
                                                           
Hørup Centralskoles skolebestyrelse 
DAGSORDEN DATO 25.10.22 TID KL. 17.00 – 19.00  

STED: SKOLEN 
 

MØDE INDKALDT AF Niels Henrik Bech, formand 

MØDETYPE Ordinært møde 

ARRANGØR JG 

REFERENT TT 

DELTAGERE TT,JG,PJ Sille 9z (Elevråd), Morten Kallager, Thomas Steen, Niels Henrik Bech, Camilla Krogh, 
Christine Gronwald-Storm, Lene I. Jensen, Natasha H. Nielsen, Lotte Christensen 

FRAVÆRENDE AF 

 

 
 
 
 

 
 
 
ØKONOMI 

 
 
 

 
LO/JG   

BESKRIVELSE 

Orientering om økonomi: 
 
JG: bilag udleveret på mødet - gennemgang af budget pr dags dato. 
Samlet forbrug belyses, forbrug ligger over det forventede. JG orienterer om detaljer for budgettet. 
SFO har en bedre balance. Det understreges at det er det samlede tal for hhv. skole og SFO, der indikerer 
det samlede resultat og et evt. under/overskud. 
 
LC orienterer om, at vi har sidste årsunderskud er indregnet i budgettet. Der var før sommerferien lavet 
aftaler med forvaltningen, skolechefen samt økonomiforvaltningen, om hvilke tiltag, der skulle iværksættes 
for at nedbringe underskuddet. 
Det konstateres, at vi ikke når i mål med den forventede reducering i gælden på trods af skolen, at vi har 
iværksat det aftalte indsatser: personalereduktion, reduktion ift. lejrskoler, alle lærere underviser en time 
mere, sammenlægning af to klasser.  
Skolechefen er orienteret. 
 
JG og LC arbejder fortsat grundigt med at analysere, hvorfor det ønskede mål ikke nås. Bl.a. peges på en 
stor budgetnedgang på små 6 mio. over de sidste 3 år.  
  
Segregerede elever fylder også i økonomien, negativt, da vi segregerer mere end forventet 
Der er orientering om nyt budget torsdag d. 27/10 

DISKUSSION 

Hvad betyder det faldende elevtal? (Redegørelse ved JG/LC)  
Kan vi sammenlignes med andre skoler i samme størrelse? (Redegørelse ved JG/LC) 
Hvordan indvirker specialklasserne på budgettet. (Redegørelse ved JG/LC) 
Er der en forventning til, hvad forvaltningen ønsker af tiltag? (Redegørelse ved JG/LC)  
 
 
 
   
 
 

BESLUTNING Der orienteres om foreløbig status vedr. budget d. 14/12 på næste skolebestyrelsesmøde.  

 
 
 
 
 
 



FORRETNINGSORDEN 
Niels Henrik 

BESKRIVELSE Revidering af forretningsorden – 2. behandling. 
Revideret forretningsorden udleveret og godkendt uden bemærkninger. 

DISKUSSION  

BESLUTNING  

 

 

 

 
 
TRIVSELSMÅLING/trivselsfremmende indsatser 

                                                             
 
 
 

TT/Camilla  

BESKRIVELSE     Gennemgang af status på trivselsarbejdet ved TT. 

DISKUSSION 

Opleves det at alle elever der mistrives opdages? 
Hvad er tendensen på skoleudsættelser? 
Hvornår er det muligt at vurdere resultatet af trivselsarbejdet? 
 
 

BESLUTNING Oversigt over trivselsindsatsen udsendes med referatet. 

 

  REVIDERING AF ÅRSHJUL  
Niels Henrik 

Beskrivelse Udsendt med dagsorden  
Der skal fortsat rettet enkelte detaljer  

DISKUSSION 
Status på trivselsgrupper.  
Mulighed for udvidelse af arbejdsgruppen i trivselsgruppen 
 

BESLUTNING Møde mellem skolebestyrelse trivselsgrupper omkring 1/3 

 

   

 

  ORIENTERINGSPUNKT  

FORMAND FRO torsdag d. 27/10 – dagsorden udsendes med referatet 

SKOLELEDER Orientering om motionsdag, skoleblad, der er etableret trafikbump, besøg fra Frankrig i specialklasserne, 
reduktion af køleskabe.  

SFO Indmeldelsestal over normering. Åbningstid tilpasset. Vi ligger over det vejledende timetal for 
rammeåbningstiden med ca. 3 timer ugentligt. Reducering af åbningstid varsles pr. 1/1 

ELEVRÅD Mulighed for flere skraldespande i udeområderne, samt evt. istandsættelse af de nuværende. Evt. 
ansøgning til million puljen. 

TR/AMR Har været på kursus i ”krav i arbejdet”. 
Fokus på temperatur.  

ØKONOMI - BILAG Gennemgået ved punkt 1 

ØVRIGE 
MEDLEMMER 

Lærernes dag, kan vi gøre noget der?  
Mobilregler, overholdes de? 
Thomas Steen mødes med fundraiser 

 

  NÆSTE MØDE ALLE 

DATOER  14/12  

BESLUTNING  

  EVT. ALLE 

BESLUTNING  
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